
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 
 
 

Sag: 22-25402 

 

 

 

 

Data om mødet: 

 

Dato: 13. august 2024 

Tidspunkt: 16.30-18.30  

 

Sted: Ølgod Skole, Mødelokale 1 

 

Mødeleder: Nina Jakobsen 

 

Afbud:  

Heidi Linnet Baumann 

Kirsten Wichmann 

 

 

Mødedeltagere: 

 

Maja Møller Stub 

Nina Jakobsen 

Karina Skærbæk  

Knud Erik Hansen-Vestkær 

Vivi Høvinghof 

Søren Nørrelykke Christensen 

Lisbeth Lykke Christensen 

 

Elevråd: ikke valgt endnu 

 

Lene Bech Jeppesen 

Kim Larsen 

 

 

 

 Dagsorden: Referat: 

 
1: Velkomst 

 

 

 

2: Godkendelse af dagsorden 

Punkter til lukket del af mødet? 

 

 

 

3:  Godkendelse af referat  

 

 

 

4: Orientering: 

a) Skolelederens orientering 

b) Formandens orientering 

c) Orientering fra 

medarbejderrepræsentanter 

d) Elevrådet 

e) Andet 

 

 

 
a) I sommerferien blev bygningsændringerne 
som følge af brandpåbud på Indskolingen 
afsluttet. I starten af ferien var der hærværk 
omkring Indskolingen, derfor blev der i 
samarbejde med Varde Kommunes 
forsikringsafdeling opsat mobilt overvågning. 
Det overvejes, om der skal opsættes 
permanent overvågning. 



Der er indskrevet 432 elever ved skoleårets 
start, og alle er kommet godt i gang. Første 
skoledag på Indskolingen nytænkes. 
Personalets opstart indeholdt bl.a. et rigtig 
godt oplæg med Rune Strøm. 
I det nye skoleår arbejder vi fortsat med 
elevinddragelse og dysleksi, ligesom der 
arbejdes på at etablere et minielevråd på 
Indskolingen.  
SFO opslår en ledig pædagogstilling på 14 
timer ugentlig med ansættelse 1. oktober 
2024.  
b) Intet  
c) Kommet godt i gang. Antallet af 
forældrearrangementer på Indskolingen 
drøftet.  
d) Der er valg til elevråd sidst i august. 
e) forældrehenvendelse vedr. valgfag for 9. 
årgang.   
Kan skoleskemaer lægges ud igen, når AULA 
har rullet, da mange ikke når at printe før de 
er væk igen? 
 

5: Skolebestyrelsens arbejde og 

beføjelser 

Folkeskoleloven §44 

 

Orientering. PowerPoint vedhæftes 
referatet. 
 
 

6: Skolebestyrelsens deltagelse på 

forældremøder 

Hvad skal formidles og video? 

 

Udarbejder og vedligeholder principper 
Ansætter lærere og pædagoger 
Med til at godkende skolens budget 
Ikke personsager 
Udarbejder høringssvar 
Åbne for spørgsmål.  
Afholder årligt møde for klasserødderne. 
 

7: Elevrøddernes deltagelse fremadrettet 

Skal vi gentænke elevernes deltagelse? 

 

Elevrådet konstitueres i starten af 
september. Repræsentanter fra elevrådet 
har mulighed for at deltage helt eller delvist i 
bestyrelsesmøderne, ligesom der kan holdes 
temadrøftelser et par gange om året, hvor 
de deltager. Skolebestyrelsen har et ønske 
om, at repræsentanter fra elevrådet 
deltager i møder med bestyrelsen i et eller 
andet omfang. 
 

8: Årshjul og skolebestyrelsens arbejde 

det næste år (nuværende bilag 

medsendes) 

Hvor vil vi gerne fokusere? 

 

Formand, næstformand og leder vurderer 
hvilke principper, der skal på dagsordenen. 
Emner vi evt. kan drøfte/få indblik i:  

• Skolevægring 



• Fastholde 9. klasses elever 

• Oversigt over PLC-forløb 

• Udviklingsprojekt om dysleksivenlig 
undervisning. 

 
 

9: Referat Skoleudviklingssamtale (bilag 

medsendes) 

 

Referatet skal godkendes af bestyrelsen og 
lægges på hjemmesiden. 
Nogle af punkterne er drøftet og godkendt 
 

10: Møde for klasserødderne d. 20. august 

(invitation medsendes) 

 

Endnu ikke mange tilmeldt, der udsendes 
påmindelse. 

11: SB-mødet d. 22/10 – sammenfald med 

arrangement i Varde 

 

Mødet i varde 18.30-21.00 
Skolebestyrelsesmødet i Ølgod aflyses. 

12: Evt. 

 

 

 

13: Lukket del af mødet: 

 

 

 

14:  Næste møde:  

10. september 2024 
Afbud fra Nina. 
 

 

 

 

 

 


